

**Description of Visuals of the TVAPI on “2019 Rural Ordinary Election
Phase 1 - Registration ” for Home Affairs Department (Cantonese)**


<p>畫面內容描述：</p>	<p>開鏡看見一片美麗的藍天白雲。</p> <p>螢幕蓋字: 2019 鄉郊一般選舉</p>
<p>畫面內容描述：</p>	<p>畫面轉到遠鏡見到清水灣鄉村; 畫面接著切換到遠鏡見到長洲。</p> <p>螢幕蓋字: 2019 村代表選舉 2019 街坊代表選舉</p> <p>旁白說:</p>
<p>旁白:</p>	<p>2019 鄉郊一般選舉嘅合資格人士</p>
<p>畫面內容描述：</p>	<p>畫面轉到中距離見胡杏兒小姐在新界一些村屋前, 她拿著上有“登記”字樣的紙板, 呼籲目標觀眾登記成為選民。</p> <p>旁白說:</p>
<p>旁白:</p>	<p>請喺今年 7 月 16 號或之前登記做選民</p>
<p>畫面內容描述：</p>	<p>畫面轉到中遠鏡見一男青年拿著上有“登記”字樣的紙板作出呼籲. 背景遠處是清水灣的鄉村. 畫面接著切換到坪洲, 一女青年同樣拿著上有“登記”字樣的紙板作出呼籲。</p> <p>螢幕蓋字: 選民登記 2018 年 7 月 16 日或之前</p>
<p>畫面內容描述：</p>	<p>畫面先後切換到長洲的中年男士和新界鄉村村屋前的男長者, 他們手上也拿著有“登記”字樣的紙板作呼籲. 接著切換到中年男子在一古老村屋前, 拿著有“登記”字樣的紙板作呼籲</p> <p>旁白說:</p>
<p>旁白:</p>	<p>已登記選民要更改資料</p>

<p>畫面內容描述：</p>	<p>畫面轉到鄉郊村屋前的外籍男青年，拿著上有“Change of Particulars”及背面“更改登記資料”字樣的紙板。</p> <p>螢幕蓋字: 2018年6月16日或之前</p> <p>旁白說:</p>
<p>旁白:</p>	<p>就要喺6月16號或之前申請</p>
<p>畫面內容描述：</p>	<p>畫面之後切換到一間大澳咸蝦醬廠內的女長者，拿著上有“更改登記資料”字樣的紙板。</p> <p>旁白說:</p>
<p>旁白:</p>	<p>居民或街坊代表選舉嘅選民，</p>
<p>畫面內容描述：</p>	<p>畫面然後轉到西貢鄉郊一對年輕夫婦，手上分別拿著有“更改主要住址”及“提交住址證明”字樣的紙板</p> <p>旁白說:</p>
<p>旁白:</p>	<p>如果要更改主要住址 必須提交住址證明</p>
<p>畫面內容描述：</p>	<p>畫面轉到中距鏡見一車身上有“搬屋 Moving”字樣的貨車，剛駛離一鄉郊地方，下一鏡見貨車在市區數幢高樓住宅大廈前面停泊</p> <p>旁白說:</p>
<p>旁白:</p>	<p>唔再住喺鄉村或墟鎮，就唔符合選民資格，投票即屬違法</p>
<p>畫面內容描述：</p>	<p>最後切換到優美的鄉郊同幾幢村屋。</p> <p>螢幕蓋字: 2019 鄉郊一般選舉 www.had.gov.hk/rre 2152 1521</p> <p>民政事務總署標誌</p> <p>旁白說:</p>
<p>旁白:</p>	<p>想了解詳情，請致電 2152 1521</p>

**Description of Visuals of the TVAPI on “2019 Rural Ordinary Election
Phase 1 - Registration” for Home Affairs Department (English)**

Description of visuals:	Opening shot shows a clear blue sky Super: 2019 Rural Ordinary Election
Description of visuals:	Visual changes to a wide shot of a village in Clear Water Bay and a wide shot of Cheung Chau Island respectively. Super: 2019 Village Representative Election 2019 Kaifong Representative Election Voice-over says:
Voice-over:	For the 2019 Rural Ordinary Election
Description of visuals:	The scene switches to medium shot of Miss Myolie Wu, at a village in New Territories, holds a cardboard sign calling for registration Voice-over says:
Voice-over:	Eligible persons ...should register as electors by July 16
Description of visuals:	The scene switches to medium wide shot of a young man holds a cardboard sign calling for registration. The background is a village in Clear Water Bay. Then cut to a young woman, on Peng Chau Island, holds a cardboard sign of “Register”. Super: Register as Elector On or Before 16 July 2018 Voice-over says:
Voice-over:	For any change of particulars,

Description of visuals:	<p>The scene switches to a medium shot of a middle-aged man on Cheung Chau Island and an elderly man in a village respectively. Both of them are holding a cardboard sign of “Register”.</p> <p>Cut to a middle-aged man at , in front of an old village house, holds a cardboard sign of “Register”.</p> <p>Voice-over says:</p>
Voice-over:	Registered electors should apply by June 16
Description of visuals:	<p>The scene switches to a foreign young man in front of some village houses holding a cardboard sign of “更改登記資料” with the back of “Change of Particulars”</p> <p>Super: On or Before 16 June 2018</p> <p>Voice-over says:</p>
Voice-over:	Resident or Kaifong Representative electors should submit address proof
Description of visuals:	<p>The scene switches to an elderly woman in a salted shrimp paste factory in Tai O holding a cardboard sign of “Change of Particulars”.</p> <p>Then cut to a young couple in front of some village houses in Sai Kung. They are holding cardboard sign of “Change of Principle Residential Address” and “Submit Address Proof” each.</p>
	Voice-over says:
Voice-over:	for change of principal residential address
Description of visuals:	<p>The scene changes to a medium shot of a truck with sign of “搬屋 Moving” leaves a village and cut to the truck stops in front of a few blocks of high-rise multi-storey residential buildings in town.</p> <p>Voice-over says:</p>
Voice-over:	People who have moved out of a village or market town are no longer eligible to be electors. They commit an offence if they vote.

Description of visuals:	<p>Cut to a beautiful scenic view of some village houses in New Territories.</p> <p>Super: 2019 Rural Ordinary Election www.had.gov.hk/rre 2152 1521 </p> <p>Voice-over says:</p>
Voice-over:	For enquiries, please call 2152 1521